
 

 

 
 
 

Verslag individueel gesprek wethouder van Extel-van Katwijk (portefeuillehouder)  
(ten behoeve van vastleggen toezegging(en) / afspra(a)k(en) 

Zaaknummer: 27290-2019 

Datum gesprek  : 17 april 2019 

Paraaf portefeuillehouder:  

 
Datum verzending 
(handmatig invullen na 
paraaf portefeuillehouder) 

:  Advies: 
Verslag ter kennisneming naar het college na 
verzending 

Onderwerp: Strooibeleid 

Aanwezig: De heer Jos van Erp en mevrouw Elsbeth Ausems 
 
 
Aanwezig namens de gemeente: Marco Tielemans 
 
CC: 
1. (aanwezige) Direct belanghebbende: - 

(s.v.p. naam en adres invullen) 
 

2. Manager betreffende team: Harold van Zoest  
 
Kort verslag: 
Wethouder heet de aanwezigen welkom 
 
De heer Van Erp en mevrouw Ausems willen graag overleg over het strooibeleid. Afgelopen 
winterperiode hebben zij contact gezocht met de gemeente over het strooien op Hove Vogelsanck. 
Zij hebben daar zorgcentrum ’t Gasthuis waar veel bezoekers komen. De bezoekers zijn vaak 
ouderen, hulpbehoevenden of minder validen.  
 
Hove Vogelsanck is een nieuwe straat. Ten tijden van het vaststellen van het huidige beleid was 
deze straat er nog niet. Op dit moment zit Hove Vogelsanck niet in de strooiroute. Gezien de 
hoeveelheid bezoekers vinden de heer van Erp en mevrouw Ausems dat Hove Vogelsanck 
opgenomen zou moeten worden in de strooiroute. Zij geven aan dat dit ook zou moeten gelden 
voor overige zorgverleners zoals Palissade en overige huisartsenposten. De wethouder bespreekt 
dit verzoek met haar collega wethouders. De reactie wordt teruggekoppeld aan de heer Van Erp en 
mevrouw Ausems.  
 
Wethouder Van Extel-van Katwijk geeft aan dat we een gemeentelijk strooibeleid hebben. Dit is 
door de gemeenteraad vastgesteld. Wettelijk is er geen verplichting dat alle wegen gestrooid 
zouden moeten zijn. Dit beleid is opgesteld om kaders te geven aan de uitvoering van het strooien. 
De routes die we strooien zijn opgenomen in het beleid. Jaarlijks krijgen we veel meldingen/ 
verzoeken binnen om straten te strooien die niet in de routes zitten. Vanwege de grote routes en 
de inzetbaarheid van de medewerkers is het niet mogelijk dergelijke verzoeken op te nemen in de 
huidige routes.  
Wethouder Van Extel-van Katwijk biedt de mogelijkheid om jaarlijks een bak zout te leveren op de 
locatie. Indien ’t Gasthuis zorgt voor een bak, kan de gemeente deze jaarlijks vullen.  
 
De heer van Erp geeft aan dit een mooie aanbieding te vinden maar wil graag met zijn collega’s in 
overleg of er toch mogelijkheden zijn om het strooibeleid te beïnvloeden. Gedacht wordt aan een 
reactie naar de gemeenteraad. Hier gaan zij zich intern over beraden. 



 

 

 
Wethouder Van Extel-van Katwijk sluit de vergadering om 14.30 uur en bedankt de aanwezigen 
voor hun inbreng. 

Actiepunten:  
 

Toezeggingen:  
 

Vrijwaringsbepaling 
Aan het gehouden gesprek en aan bovenstaand verslag kunnen niet rechtstreeks rechten worden 
ontleend, tenzij dat uitdrukkelijk is bepaald onder het kopje “toezeggingen”. 
De eventueel gemaakte afspraken dienen nog ter besluitvorming te worden voorgelegd aan het 
bevoegde bestuursorgaan. In dit geval is dat: 
      Raad1 
    College van burgemeester en wethouders1 
    Burgemeester1 
 
1 S.v.p. aankruisen wat van toepassing is 
 

 


